
        

 Ja estem farts........................ 

Davant la proposta feta ahir per l’ICS a la Mesa Sectorail de Sanitat, 

CCOO vol puntualitzar alguns fets que considerem importants i dels que ja vam 

exposar la queixa: 

El Departament d’Economia, que forma part de la Mesa Sectorial, i és qui 

propicia les mesures, no va acudir a la reunió. Nosaltres vam reclamar la seva 

presència i també la de Funció Pública, fet que després prenen decisions que 

ens afecten. 

La informació que s’havia de donar als membres de la Mesa ja s’havia filtrat als 

mitjans de comunicació i s’havia discutit amb   col·legis professionals.  La 

campanya prèvia als centres ha servit per enrarir l’ambient i escalfar els ànims. 

A cada territori els gerents prenen les mesures que els hi semblen convenients 

sense presentar-les a la Mesa quan afecten a condicions laborals. 

Vam reclamar la informació de com s’ha aplicat la retallada del 10% del 

pressupost en els centres: en quines partides i com afecta al personal. 

Presentar mesures que afecten majoritàriament al col·lectiu mèdic és injust i 

desproporcionat. I no es pot permetre que la guerra sigui entre col·lectius: tots i 

totes estem afectats. En tot cas es responsabilitat de l’empres pagar allò que 

realment es fa, i es fa perquè es necessari.  

La proposta que finalment queda sobre la taula és la que us vam enviar ahir: 

50% de reducció del Complement de destí a repercutir en l’específic, de tres 

mesos (octubre, novembre i desembre) i en un sol pagament que oscil·la entre 

423 € i 1.248 €, segons categories. 

Vam demanar però no se’ns va aclarir quin estalvi en llocs de treball pot 

significar una nova retallada salarial. 

Entenem que aquest procés ha estat intoxicat des de el principi i estem farts 

d’aguantar la prepotència de molts directius en els nostres llocs de treball. 

Per tot això considerem que és important que els treballadores i les 

treballadores de l’Institut Català de la Salut coneguin la proposta i valorin la 

situació.  El proper dijous es torna a reunir la Mesa Sectorial. 


